



”Peterskirken” Stensby Sogn

Nummer 445

Referat fra til menighedsrådsmøde onsdag den 8. januar 2020 kl. 19.00

I Graverhuset Skovstræde 20, 4773 Stensved

Fremmødt: Knud, Daphne, Sonja, Peter, Thomas, Morten

Fraværende med afbud: Claudine

Fraværende uden afbud:

Dagsorden:

1. Godkendelse af Dagsorden	Godkendt
2. Orientering: a) Elektriker har kikket på varmeblæseren i kirken, 08.01. kl. 12, samt lys på søjler og til organist / kor ved klaver. b) Nyhedsbrev? c) Andet!	a) Mente at det var en simpel ting at sætte en kontakt på så blæseren kan køre under gudstjenesten. Lampen ved søjlen der er blevet ødelagt, bliver der undersøgt nærmere. Lys ved klaveret bliver udskudt indtil videre. Vi henviser til tidlige bevilling af lampe til klaveret. b) Nyhedsbreve er klar til at køre, men for at sende det ud, så kræver der at folket ved hvordan de får det. Morten lægger det i toppen af vores hjemmeside, for at gøre det lettere for folk at finde det. c) Vi har aftalt med Neder Vindinge VVS at rense tagrender en gang om året. Vores lindetræer er vores graver lidt opmærksom på. Vi tager en snak med Jørgen Mortensen omkring dette. Thomas og Sonja snakker med ham om disse ting. Sonja kontakter Kirsten Jensen.
3. Forslag om at omdanne bladudvalget til en kommunikationsudvalg og udvide det med Morten og Lennart + gerne en fra Kalvehave	Vi synes det er en god ide, for at få lavet et udvalg som sikre kommunikationen fremadrettet. Sonja kontakter Kalvehave om dette.
4. Her ved starten af 2020, vil det være godt med en dialog om vores (vision)! Ønsker vi en reovering af kirken, hvilke tanker har, og ønsker vi at der skal søges om lov/ midler i 2021 og kommende år? Hvordan ser vi fremtiden for at skabe meres dialog med	<ul style="list-style-type: none">• Ændringer af kirkerummet• Øget aktiviteter for at gøre opmærksom på kirken og de muligheder der giver sig.• Børnehaven, er de inviteret til f.eks. jul?• Hvad foregår der i sognet, og hvordan kan kirken komme i spil?



”Peterskirken” Stensby Sogn

<p>menigheden? Bruger vi vores personale/ ressourcer rigtigt, og gør vi det der skal til? Ønsker vi andre aktiviteter, og er der noget der skalslettes / ændres?</p>	<p>Vi bør ikke bremse vores ideer i opstarten, det er bedre at have store ideer og vilde ting som vi gerne vil, det må være økonomien som i sidste ende sætter rammerne.</p> <p>Vi kunne godt tænke os at Mette Graugaard kommer til vores næste møde og giver et oplæg. Det vil hun gerne og Knud finder ud af mere. Næste møde er den 12. februar.</p>
<p>5. Skal vi fastholde vores mødetidspunkt kl. 19.00? I 2020 kommer den 2. onsdag i april til at ligge dagen før skærtorsdag. Skal den fastholdes, eller flyttes? Den 2. onsdag i maj er dagen efter menighedsrådet som er fastsat for alle menighedsråd til den 12. maj. Skal den fastholdes?</p>	<p>Vi fastholder mødetidspunktet kl. 19.</p> <p>Vi holder fast i den 2. onsdag i april.</p> <p>Menighedsrådet den 12. maj afholdes kl. 18 – 19, og efterfølgende afholder menighedsrådet møde. Vi vil gerne involvere så mange som muligt i dette møde. Vi skal være rimeligt skarpe på hvad vi gerne vil med kirkerummet og kirken som helhed.</p>
<p>6. Skal der skrives noget i sognebladet om, menighedsrådet. Bladet udkommer i februar, og den næste i maj.</p>	<p>Der bliver skrevet om menighedsrådet i næste blad.</p> <p>Næste sogneblad dækker 4 måneder for at se om der kan spares lidt der.</p>
<p>7. Eventuelt.</p>	<ul style="list-style-type: none"> ○ Vi låner gerne vores ramper ud for at de kan se hvordan det virker. ○ Vi bibeholder at være vejkirke, og har bestilt ○ Kirketælling – hvem gør det? Lennart gør det for os. Det er et punkt på det kommende brugermøde i ChurchDesk.
<p>8. Godkendelse, og underskrift af referat</p>	

Venlig hilsen
Sonja Andersen
formand